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Referat af møde i Vejby Lokalråd mandag 
den 4. november 2024 kl. 19.00 i blok U 
på skolen i Vejby 
  
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Da der er afbud fra Bente beder jeg 
Michael skrive referat. 
 
2. Sidste nyt fra lokalområdet: Alle 
medlemmer af Sandgravsgruppen er 
inviteret til møde i blok U på skolen i Vejby 
torsdag den 21. november kl. 19.00 
 
3. PR-aktiviteter: Hvordan går det med 
pjecen "Velkommen til Vejby"? 
 
 
 
 
 
 
 
4. Løbende aktiviteter: Planlægning af 
julefrokost på årets sidste møde. Hvem 
sørger for indkøb af mad + vin? 
 
5. Nye rådssager: Vedr. den manglende 
postkasse ved tanken, så har Michael 
sendt svar fra Post Nord ud til alle. 
 
6. Permanente aktiviteter: Torben Olsen 
har ordnet Kongehøjen. Det ser fint ud. 
Hvad med trappen? 
 
7. Nyt fra foreningerne (7.1 - 7.8) 
7.1.Vejby Borger-og Grundejerforening. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deltagere: 

Erik Malling, Michael Erichsen, Freddy 

Albrektsen, Lars Povlsen, Bent Madsen, 

Henrik Lund-Andersen, Bill Petersen Kaae, 

Werner Tønnesen, Vibeke Laursen  

 

Ad.1. 

Godkendt. 

 

 

Ad.2. 

Der var møde i gadekærslauget 1.11. Johnny 

Jørgensen er ny høvding. 

 

 

Ad.3. 

Nanna skriver et tekstforslag om skolen. 

Niels Jørgen har tilbudt at skrive om idræt. 

Erik taler med Kirsten og træffer aftaler 

omkring pjecen.. 

 

Bladudvalget holder møde den 13.11.2024 

Kl 19. 

 

Ad.4. 

Erik inviterer revisorerne til julefrokosten. 

Freddy sørger for smørrebrød. 

 

Ad.5.  

Michael har skrevet en artikel i Vejby Nyt om 

postkassen. 

 

Ad.6. 

Vi dropper trappen. 

 

Ad.7. 

Ad.7.1 Der er juletræsfest 1.12. i 

forsamlingshuset 14.30-17.30, planlagt af 
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7.2. Grundejerforeningen Melhøj Park. 
 
 
 
 
 
7.3. Grundejerforeningen Kælderbjerg og 
Saxenkol. 
 
7.4. VIF. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7.5. Forsamlingshuset. 
 
 
 
 
 
 
 
 
7.6. Menighedsrådet. 
 
 
 

Borgerforeningen, Forsamlingshuset, VIF, 

Grundejerforeningen Melhøj Park og Aktive 

Seniorer.  

Ad.7.2. 

Hullet i stien og den defekte brønd mellem 

Melhøj Park og Skræderbakken er ved at blive 

ordnet af kommunen. Melhøj Park fortsætter 

med arbejdsdage med højt humør og god 

deltagelse  

Ad.7.3. 

Intet nyt  

Ad 7.4. 

Som det fremgår af Sjællandske Nyheder er vi 

stadig ikke tilfreds med kunstgræsbanen, og de 

bedste spillere vælger at benytte banen i 

Græsted i stedet. Det koster bl.a. omsætning til 

hjemmekampe.  

Udvalget for Kultur, Idræt og Forebyggelse vil 

tage sagen op på næste møde. Vores ønske er 

en omlægning af banen til en anden type græs 

samt gummigranulat, som EU først har 

besluttet at udfase fra 2031, hvor der 

forhåbentlig er udviklet alternative løsninger.  

Der ligger et forslag i Gribskov kommune om 

at nedskære lokaletilskud til foreninger som 

vores, hvilket vil gøre forskelsbehandlingen på 

de foreninger der har gratis kommunale 

lokaler, og selvejende som os endnu større. 

Vi har påtalt en række mangler i 

vedligeholdelsen af de udendørs anlæg for 

kommunen. Det gælder særligt 

"skolebanen/halbanen" som er ubrugelig for 

skolen. 

Ellers er aktivitetsniveauet fortsat højt i 

fodbold, fitness og billard specielt.  

 

Ad.7.5. 

Der er bestyrelsesmøde 5.11. 

Vinsmagning 8.11. kl 18-20. entre 99 kr. 

Julefrokost 23. 11. 

Præmiewhist er startet igen hver torsdag 19-

22, men har endnu ikke så mange deltagere. 

Den årlige Forsamlingshuskongres afholdes i 

Vejby 11.1.2025. 

 

Ad.7.6. 

Michael Bojesen har arrangeret en Bach-uge 

26.-30.11. Menighedsrådet blev valgt med 
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7.7. Skolen. 
 
 
7.8. Trongårdsklubben. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8. Kontakt til lokalforeningsrådet og de 
andre lokalråd: Hvordan gik mødet i Vejby 
den 3. oktober? 
 
9. Kontakt til kommunen. 
 
10. Kontakt til Hovedstadsregionen. 
 
 
11. Danske Landsbyer. 
 
 
12. Div. meddelelser - herunder LAG og 
FLAG - meddelelse om fordeling af midler 
er sendt ud til alle. 
 
13. Intern administration og økonomi. 
 
14. Næste møde - julemøde: Forslag 9. 
eller 16. december. 
 
15. Eventuelt.  
 
 

 

stort fremmøde. Konstitueres 6.11. 

Ad.7.7. 

Intet nyt. 

 

Ad.7.8. 

Ud over de almindelige aktiviteter har der i 

oktober været fællesspisning 3.10. Deltagelse i 

ERFA-møde 11.10. med repræsentanter for 

forskellige pensionistforeninger i kommunen, 

ældrerådet og to politikere. Foredrag i 

Sognegården 28.10. med læge og 

ortopædkirurg Christian Tollund. 

Der var rådsmøde 4.10. Trongårdsklubben 

skifter repræsentant i lokalrådet til Ingelise 

Hansen. 

 

Ad.8.  

Referat udsendes, når det udkommer. 

 

Ad.9. 

Intet nyt. 

 

Ad.10. 

Intet nyt. 

 

Ad.11. 

Intet nyt. 

 

Ad.12. 

Meddelelser rundsendt af Erik. 

 

Ad.13. 

Alle regninger afleveres til Michael inden 

årets udgang. 

 

Ad.14. 

Næste møde 9.12. kl 19.  

 

  

 


